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In dit blad onder meer: 
 Redactioneel 
 Gedicht van de maand 
 Culinair genieten en puzzelen 
 Caroline en Marco worden geïnterviewd 
 Wim Stoelinga ligt zijn standpunten toe 
 Schoffelperikelen door Hans den Ouden 
 Koffie met tompoes door Jolande Sluyter 
 Bijeninformatie 
 Secretaris Frank en voorzitter Gerard aan het woord 

Blad voor de leden van Recreatiepark De Schoffel 
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Van de redactie  
 
De vergadering van 22 maart gaf duidelijk aan welke koers de leden willen 

volgen. De gesprekken met de gemeente kunnen gestart worden! 

De redactie van De Kavelbode viert het voorjaar met bijdragen voor 

iedereen. Op de achterkant van het blad dit keer informatie van de 

vereniging voor veldbiologie KNNV over bijen en de noodzaak dit nuttige 

beestje te helpen. Paul Bonnet heeft vorig jaar al eens geschreven over 

een bijenhotel, maar wij kunnen niet genoeg aandacht besteden aan onze 

behulpzame bestuiver. Op de voorplaat dit keer de familie Van der Vorg. 

Frits Benschop interviewde hen over de lol van generaties lang tuinieren.  

Beppy klapt uit de school als ze in dichtvorm schrijft over de 

jaarvergadering. En hoewel het nog lang koud was, is Jolande Sluyter aan 

de koffie gaan zitten om weer iets voor u te schrijven.  

Wim Stoelinga had zich op de jaarvergadering voorbereid met een 

uitgebreide beschouwing wat betreft de toekomstplannen. Jammer om 

dat niet voor het voetlicht te brengen, in deze Kavelbode leest u zijn 

standpunten/ideeën. Hetty Coene heeft een oosterse schotel voor u 

klaargezet. Onze nieuwe secretaris – Frank de Groote – heeft het ‘stokje’ 

overgenomen van zijn voorganger Rob te Winkel en schrijft de 

secretariaatscolumn. Hans den Ouden schrijft zijn schoffelperikelen en 

onze voorzitter Gerard Daamen ‘praat’ u verder bij over 

bestuursvoornemens. Lieneke Wardenaar nam niet alleen de eindredactie 

op zich maar verhaalt ook over een toverlantaarn en meer. Uiteindelijk 

boven ook Lido Lovink en Theo Bril zich over het eindresultaat. 

 

Voor wij afsluiten met dit redactioneel stukje willen we u vragen ook dit 

jaar weer uw gasleiding te checken. Is deze nog veilig? Anders vervangen! 

En als u straks uw tuin weer mooi heeft gemaakt met allemaal nieuwe plantjes 

en planten, denk er dan aan dat u al die plastic potjes met groot gemak in de 

plastic verzamelbak kunt gooien die op diverse plekken in de gemeente staan. 

Twee voordelen: u bent milieubewust bezig en de containers op de Schoffel zitten 

niet in één keer vol. 
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‘Al drie generaties genieten van de tuin’ 

Interview met Caroline en Marco van der Vorg (kavel 21) 
 door Frits Benschop 
 
Op het platteland staan boerderijen die al generaties lang door dezelfde families 
bewoond worden. In dorpen kennen we familiebedrijven daterend uit het begin 
van de vorige eeuw en laten we niet vergeten dat Albert Heijn, Hoogvliet, Philips, 
Heineken en Douwe Egberts ooit familiebedrijven waren of nog zijn. In de sfeer 
de generaties overspannend familiebezit richten we nu onze blik op de familie 
Van der Borg.  De ouders van Marco van der Borg bezaten destijds een tuin bij 
“De Schoffel”. Marco en echtgenote Caroline volgden dit voorbeeld en hun 
kinderen genieten als derde generatie  van deze oase in de Randstad.  
 

 
 
Wie zijn Marco en Caroline van der Borg? 

Marco werkte met veel plezier in de verpleging  totdat hij het 
gevoel kreeg dat hij te weinig waardering  ontving voor de 
geleverde inspanning. Het was nog in de tijd, nu zo’n 25 jaar 
geleden,  dat er weinig aandacht was voor de 
arbeidsomstandigheden in de verpleging en er dagelijks 
zonder hulpmiddelen zwaar getild moest worden.  Daar hij 
welbewust  gekozen had voor de gezondheidszorg maakte hij 

de overstap naar de benadering vanuit een andere invalshoek; die van de 
hulpmiddelen. Hij trad in dienst van een Duitse firma die onder andere voor 
revalidatie-instellingen en ziekenhuizen rolstoelen, rollators en scooters maakt of 
importeert. Marco verzorgt de marketing  en sales van de producten. Omdat het 
bedrijf wel vestigingen in het zuiden en oosten maar niet in het westen van 
Nederland heeft,  moest er in de eerste jaren veel gereisd worden. 
In dit digitale tijdperk kan veel werk thuis achter de computer 
gebeuren en naar verwachting zal dit thuiswerk alleen maar 
toenemen. 
 
Caroline  kan kort zijn over haar betaalde arbeidzame verleden: 
Totdat haar eerste kind zich meldde was ook zij werkzaam in de 
verpleging.  
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De band met de natuur zit in de genen 
Van huis uit hebben Caroline en Marco de band met de natuur meegekregen. Dat 
uitte zich in het er op uittrekken in de caravan, wandelen, kamperen, zeilen en 
windsurfen. Bovendien bezat de vader van Marco een tuin bij “De Schoffel” in 
Rijswijk. Zoon en schoondochter hebben menig uur in deze tuin doorgebracht. 
Omdat de liefde voor de natuur genetisch bepaald was werd dit toeven in de tuin 
een genieten van de tuin. Op het moment er zich een gezin zou gaan vormen 
ontstond er een  verlangen naar een eigen stekje. Na een ogenschijnlijk dagelijks 
ommetje keerde Marco terug met de uitroep “ik heb een tuin gekocht aan 
hetzelfde pad ”. Misschien was de melding te kort door de bocht maar de inhoud 
dekte wel de lading. 
 
Speeltuin 
 Wie van de natuur houdt en in een flat woont zal het belangrijk vinden dat 
kinderen buiten kunnen spelen. In het eerste jaar van bezit kreeg de tuin dan ook 
de functie van een speeltuintje. Er verscheen een schommel, een glijbaan, een 
zandbak en later een trampoline. De kinderen zijn in de zomer jarig en het is dan 
een dubbel feest om de verjaardag op de tuin te kunnen vieren. De genen zijn 
kennelijk naar de derde generatie Van der Borg overgeslagen want de kinderen 
vinden het prachtig om een eigen tuintje te hebben, sla te kweken, te kijken hoe 
een bietje er uitziet en onkruid te wieden. Voor de ouders was deze tuin een 
dubbel genoegen want naast het tuinplezier voor de kinderen behoefden ze niet 
op het verkeer te letten. 

 
De pionierstijd 
Als we rekenen vanaf het jaar dat de eerste generatie Van der Borg een tuin 
kocht tot op heden (2013) dan komen we op 30 jaar. Een jaar na aankoop door 
Caroline en Marco van der Borg ging het tuincomplex letterlijk op de schop. 
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Voordien was men verstoken van riolering, waterleiding en elektriciteit. Water 
voor de planten tapte men uit de sloot en voor een sanitaire noodstop moest 
men hollend ( als daar nog tijd voor was ) naar het gemeenschappelijke toilet bij 
de ingang van het terrein. Vindingrijke personen hadden ontdekt dat een 
chemisch toilet ook handig kon zijn. Uiteraard werd in die tijd met de hand het 
gras gemaaid en de heg geknipt. De aanleg van de voorzieningen werd onder de 
gemeenschappelijke paden door derden uitgevoerd, voor de aanleg door eigen 
tuin moest men zelf zorgen. Deze aanpak drukte de aanlegkosten aanzienlijk. Het 
spitwerk in de zware en vochtige klei, dat overigens diverse weken duurde, was 
met recht een klus voor sterke kerels. Logisch dat in die tijd het 
saamhorigheidsgevoel sterk ervaren werd. 
 
Pure luxe 
Nadat de sleuven gedicht, de heggen hersteld en de leidingen aangesloten waren 
ervoeren de leden een gevoel van luxe, immers waar vindt men een tuin met 
eigen toilet, waterleiding en elektriciteit? Ook in 1993 kostte de aanleg van de 
sanitaire voorzieningen een vermogen maar eenmaal de voordelen er van 
geproefd hebbend wilde niemand meer teug naar de dagen van weleer. Eenmaal 
in het bezit van de voorzieningen veranderde ten huize Van der Borg de functie 
van het schuurtje, het kreeg een verblijf- en keukenfunctie. Omdat de loophoogte 
voor de oudste mannelijke bewoner te laag was kwam er een verlaagd betonnen 
vloer.  
 

 
Tuinliefhebbers zijn er in soorten 
Onder welk type tuinliefhebbers kunnen we Marco en Caroline rekenen? Naar 
hun enthousiaste verhalen geluisterd hebbend weten we min of meer al het 
antwoord op die vraag. - “we zijn niet onder een simpele noemer te rangschikken, 
we passen onder alle facetten”-. Door schade en schande is geleerd dat kweken 
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op zware en vochtige klei zijn tol eist en dat elke plant zijn eigen eisen stelt. Al 
doende leert men. 
 
Vereniging 
Omdat privé zowel het echtpaar als de kinderen actief zijn in het muzikale 
verenigingsleven is het leveren van een bijdrage aan de tuinvereniging een 
vanzelfsprekendheid. De Bouwcommissie was in de jaren van bloei op zoek naar 
een actief en jong lid en die werd gevonden. Toen door een rugoperatie de 
activiteiten gestaakt moesten worden was het heerlijk om te ervaren dat 
medetuingenoten klaar stonden om de taken over te nemen. De corveebeurten 
en vergaderingen zijn als leerzaam ervaren en hebben veel mensenkennis 
opgeleverd.  Ongevraagd willen beiden kwijt dat het hen spijt dat de laatste jaren 
met de voor de leden ingestelde regels vaker de hand gelicht wordt. Bovendien is 
het pijnlijk als een reactie op een voorzichtige corrigerende opmerking geen 

excuus maar een 
grote mond is.   
Al is “De Schoffel” 
omgeven door 
sloten, het is geen 
echt eiland. 
Misschien moet 
vastgesteld worden 
dat de maatschappij 
verandert en dat de 
leden (helaas) een 
afspiegeling van de 
maatschappij 
vormen. 
 
 

Toekomst 
Marco: “Het is erg jammer dat het met het perspectief voor de tuinliefhebbers zo   
gelopen is. Je kunt naar je verlies of naar je winst kijken, wij doen het laatste,  en 
stellen dat we op de tuin een leuke tijd gehad hebben ”. 
Caroline: “De kinderen zijn hier opgegroeid, voor de mensen die hier pas zitten is 
het echt sneu om te moeten vertrekken. We hebben de pionierstijd meegemaakt, 
op die tijd moet je met plezier terugkijken en niet nog voor de boeg hebben. 
Krijgen we een andere locatie aangeboden dan is het de vraag of ons die plek 
aanstaat en of we ons daar thuis voelen. Nu leven we in een periode vol 
onzekerheden. We zullen blijven vechten voor het voortbestaan, maar is de strijd 
gestreden dan kiezen wij waarschijnlijk voor een nieuwe hobby ”.  
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Van de secretaris 
door Rob te Winkel 
 
Hier mijn eerste bericht stukje als  secretaris,  ik zal mezelf dan ook even 
voorstellen. Ik ben Frank Groote, geboren in Grootebroek in Noord Holland en 
heb een plantkundige en bedrijfskundige opleiding. Ik woon samen met Riekie en 
samen hebben we een dochter,  Merel.  Ik werk als EU Planning Manager  bij een 
chemisch bedrijf genaamd Momentive. Vier jaar geleden hebben we onze eerste 
tuin gekocht en afgelopen jaar de tuin schuin tegenover onze eerste tuin, 
hoofdreden voor het aanschaffen van een tuin bij de schoffel was eigenlijk  om 
weer met planten bezig te zijn, lekker buiten zijn, je eigen groenten en ook onze 
eigen bloemen te kweken en tot op heden hebben we er nog geen spijt van 
gehad.  Afgelopen jaar hebben nog een tuin bijgekocht en deze is inmiddels ook 
vol in productie. 
Afgelopen jaar meteen na de ALV ben ik door een aantal leden van het bestuur 
overvallen met de vraag of ik plaats zou willen nemen in het bestuur, sindsdien 
heb ik alle vergaderingen bijgewoond om een indruk te krijgen van het werk en 
wat er speelt binnen het bestuur. 
Op de 2e hebben we de eerste vergadering met het nieuwe bestuur gehad. we 
hebben het vergaderschema voor dit jaar vastgesteld, Datums voor de volgende 
vergaderingen zijn; 14mei, 25jun, 6aug, 17sept, 29okt, 3dec, 14jan, 25feb en de 
algemene leden vergadering de 21e of de 28e maart. 
Verder rest mij nog Rob te bedanken voor de afgelopen jaren als secretaris en het 
achterlaten van een keurige administratie. 
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Bestuur en leden... 
door  Wim Stoelinga, kavels 48 en 64 
 
Dit is een kopie van hetgeen Wim Stoelinga heeft voorgelezen tijdens de ALV 
van 22 maart 2013.  
 
Aan het Bestuur en de Leden van de Schoffel.                 
 Rijswijk , 22 maart 2013, 

1. Op de eerste plaats wil ik mijn grote waardering uitspreken over het vele 

werk dat door het Bestuur (en vele anderen) is verricht.  Dan heb ik het 

niet alleen over de tijdrovende zaken zoals  de diverse (jaar)verslagen, 

vergaderingen en vele andere activiteiten, maar over alles wat aan de 

orde is geweest (en nog zal komen) met betrekking tot de “situatie” rond 

de Schoffel.   

Met name de tijdens de zitting van de Raad van State door bestuurs- en 

andere Schoffelleden ingesproken teksten maakten op mij diepe indruk.  

Een welgemeende dankbetuiging betreft ook de aftredende 

bestuursleden en de redaktie van de Kavelbode. 

 

2. Zoals alle leden ongetwijfeld  reeds  hebben gedaan, heb  ook  ik over de 

situatie grondig nagedacht.  Graag  wil ik mijn mening vanavond onder 

uw aandacht brengen maar tevens publiceren in de volgende Kavelbode.  

 

3. Hierbij mijn opmerkingen met betrekking tot de door het bestuur 

voorgelegde opties en mijn voorstel  om een optie 5. toe te voegen. 

 

3.1 Optie 1.   Afwachten 

Hier ben ik het niet mee eens want de onzekerheid blijft.  

De kavels zijn inmiddels onverkoopbaar geworden.  

Tijdelijk verhuren verandert daar niets aan. 

 

3.2 Optie 2.   Opheffing na verkoop 

Hier ben ik het  in principe mee eens indien dit een onvermijdelijk 

gevolg zou zijn van de definitieve uitspraak van de Raad van State. 

Echter voor een andere invulling van deze optie verwijs ik graag naar 

de door mij voorgestelde optie 5. 
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3.3 Optie 3.   Onderhandelen, keuze voortzetten en opheffen volgt 

later 

Optie 4.   Gehele verplaatsing vereniging  

Naar mijn mening is het niet raadzaam dat de Schoffel zelf  

“projectontwikkelaar” wordt.   

De leden hebben deze weg ook niet heeft gekozen.  

4.  Voorstel  voor het toevoegen van optie 5. als een andere invulling van optie 
voorstel 2. 
 
Optie 5.      Afhankelijk van de inhoud van de definitieve Uitspraak van de Raad 
van State het College van B&W zo spoedig mogelijk  schriftelijk  verzoeken  een 
aantal cruciale vragen te beantwoorden.   
Deze vragen kunnen worden samengesteld uit hetgeen het bestuur en de leden 
hebben aangedragen .  Juridisch gezien zullen de Schoffel en de Gemeente zich in 
principe moeten houden aan hetgeen in de komende definitieve Uitspraak van de 
Raad van State zal staan.   Onder verwijzing naar de in september 2008 
aangenomen motie is het College van B&W opgedragen de Schoffel  zo snel 
mogelijk duidelijkheid te verschaffen.   Na ontvangst van de definitieve Uitspraak 
van de Raad van State stel ik voor het College van B&W (lees : de gemeente) 
schriftelijk te verzoeken  een aantal vragen te beantwoorden onder verwijzing 
naar de Uitspraak.  Dit betekent dat de actualiteit  met betrekking tot 
maatschappelijke ontwikkelingen op de woningbouwmarkt bepalend zijn voor de 
termijn waarop de Schoffel zal moeten verdwijnen .  Op dit moment kan de 
gemeente de noodzaak daarvoor niet aantonen. 
Wat betreft de waarde van de grond  is de Uitspraak duidelijk over de wijze 
waarop de waarde van de grond wordt bepaald.  Of het onderwerp van de 
grondwaarde aan de orde komt valt te betwijfelen daar de bedenkelijke 
financiële positie van veel gemeenten in Nederland maatschappelijk veel 
aandacht krijgt hetgeen ook geldt voor de gemeente Rijswijk.   
Het gegeven dat de Gemeente Rijswijk de grond van de Schoffel nodig heeft voor 
de financiële haalbaarheid van het project Rijswijk Buiten is voor mij absoluut 
onaanvaardbaar.  Het zou betekenen dat (in welke financiële projectconstructie 
dan ook) de Gemeente de Schoffelgrond  beneden het volgens de Uitspraak te 
bepalen prijsniveau zal willen aankopen.  Een en ander zou ook betekenen dat ik 
medefinancier word van het project Rijswijk Buiten en dat wil ik niet.  
Om meer duidelijkheid te brengen over de  funktie  van de “Overleggroep 
Gemeente “ stel ik voor hierover te berichten in de Kavelbode en op de Website.  
Onder verwijzing naar agendapunt  9.  stel ik mij hierbij kandidaat voor de funktie 
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van lid van de “Overleggroep Gemeente “  om als zondanig te kunnen deelnemen 
in de komende gesprekken met de gemeente. 
Dank voor uw aandacht en een plezierig Schoffeljaar toegewenst, 
Wim Stoelinga  (Kavels 48/64) 
 

Toveren 
door  Lieneke Wardenaar, kavels 99 en 120 
 
U zit natuurlijk niet meer te wachten op een praatje over dat aanhoudende 
winterweer, waardoor we tot ver in april nog met (nacht)vorst en sneeuwbuien te 
maken hadden. Het was 'dreaming of a white Easter'! Een praatje over wat we 
allemaal nog niet konden doen in onze Schoffeltuin met het eerste lange 
weekeind van dit jaar, daaraan heeft u ook vast geen behoefte. 
Pasen viel wat vroeg dat is waar, maar het was in de verste verte geen weer om 
lekker op de tuin te vertoeven, laat staan om er een Paasbrunch-op-de-Schoffel 
van te maken. (Heb ik het toch weer over dat weer....). 
We hebben dit jaar van de Pasen dus maar een binnenfeestje gemaakt. Gewoon 
thuis met de kinderen. Dat is bijzonder want het lukt niet zo vaak om met z'n allen 
af te spreken. 
 
Geen tuiverhaal dus, maar een thuisverhaal: 
 
Een tijdje geleden heb ik van een neef een bijzonder familiebezit te leen 
gekregen. Tja, eigenlijk is een familiebezit natuurlijk een bezit van de hele familie 
en zou er geen sprake moeten zijn van 'lenen', maar op de een of andere manier 
is dit erfstuk bij mijn neef terecht gekomen. En aangezien deze neef ergens ver 
weg in Brabant woont en we elkaar nauwelijks meer echt kennen, viel het nog 
niet mee deze tijdelijke overdracht tot stand te brengen. Maar bij een heel-veel-
jarig huwelijksfeest van een oom en tante is het dan toch gelukt.  
Waar heb ik het over? Over een toverlantaarn.  
Jáááren geleden 
hebben we bij diezelfde 
oom en tante al eens 
een voorstelling 
gekregen.  
De toverlantaarn is echt 
een pronkstuk en het 
werkt ook nog. Eigenlijk 
is het een soort 
voorloper van het dia-
apparaat. 
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De foto's en andere afbeeldingen zijn geëtst op glasplaten die door middel van 
een houten frampje in het apparaat geschoven moeten worden. Met behulp van 
een lamp kun je de afbeelding projecteren. In de tijd dat de lantaarn nog echt 
gebruikt werd, was het een bron van vermaak voor de kinderen uit die tijd. 
Behalve sprookjes, plaatjes van bloemen bevat de verzameling ook beelden van 
Europese steden en landschappen (bergen met sneeuw!). Het was dus met recht 
'ter leering ende vermaeck'! 

Maar er was ook hele reeks foto's 
van mijn vader als klein jongetje 
met al zijn (12) broers en zussen, 
van mijn opa met zijn Hudson en 
beelden van Den Haag en 
Scheveningen.  Stadsbeelden met 
paard-en-wagen en weliswaar een 
elektrische tram, maar verder 
toch bijzonder weinig, of eigenlijk 
geen verkeer. Kinderen die 
onbezorgd midden op straat (een 
leeg Valkenbosplein) aan het 
spelen zijn. En vooral die plaatjes 
wilde ik heel graag eens een keer 
aan mijn eigen kinderen laten 
zien. 

 
Met Pasen was dat moment er dus. Het kostte geen enkele moeite het ding aan 
de praat te krijgen,  het werkte gewoon nog. Het was hilarisch en ontroerend 
tegelijk. Hele (ons deels totaal onbekende) families poseerden trots voor de 
camera. De zondagse uitstapjes naar Park Zorgvliet ,vaak ook met sneeuw. De 
oudere broers en zussen van mijn vader met aanhang tijdens fietstochtjes. Mijn 
vader was de op één na jongste en staat er helaas niet zo vaak op. Een opname 
van de winkel aan de Zoutmanstraat en de opening van de ijzerwarenhandel 
beiden van Van der Ham (mijn opa dus) aan de Dierenselaan kwam ook voorbij. 
Een visser met een juk met 2 manden met vis. Die kwam met de blauwe tram uit 
Scheveningen om in Den Haag vis te verkopen. Maar hij moest wel op het 
achterbalkon staan, anders stonk het te veel. Dat wist mijn oom die ook uit Den 
Haag komt, te vertellen. 
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Het was echt heel leuk om zo’n stap in het verleden te maken. We hebben nog 
een hele kist, met sprookjes dus en plaatjes van van alles en nog wat.  

 
Daar zijn we niet meer aan 
toegekomen! Een volgende 
regenachtige zondag dan maar! 
 
Lieneke Wardenaar 
 
 
 
 
Deze foto’s zijn gemaakt van de 
projectie op het diascherm. 
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Culinair genieten 
door Hetty Coene 
 
Rijst met ketjapgroenten 
 
Benodigdheden voor 4 personen 
300 g witte rijst (zak 1 kg) 
1 schaal magere varkensreepjes (400 g) 
2 el olie (fles 500ml) 
1 ui, in ringen 
1 rode paprika, in repen 
1 zak Chinese roerbakmix (groente, 400 g) 
100 g peultjes 
150 ml wok essentials ketjap-sesam   (fles 240 ml Go-tan) 
 
a. Kook de rijst  volgens de aanwijzingen op de       
verpakking. Dep de varkensreepjes droog. 
Verhit de olie in een wok en bak het vlees in 
drie minuten bruin. 
 
b. Voeg de ui, de paprika en de roerbakmix toe en bak 5 min. Voeg de woksaus 
toe en warm al omscheppend 1 min door. 
 
c. Verdeel de rijst over 4 kommen, schep de ketjapgroente met saus erop. 
 

 
 

  

 
 
 
 
 
 
 

Jammie jammie! 
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DE BAL DRAAIT ROND 

door Beppie 
 
 

               
 

De vergadering is geopend 
de meningen zijn verdeeld 

een chaos van emoties 
oog op zekerheid steekt als een doorn. 

 
 

De microfoon blaast zijn betoog 
we wachten af roept de een 

laten we praten roept een ander. 
we stemmen uiteindelijk voor een dialoog. 

 
 

Jezelf een vraag stellen 
daarmee begint het grondverzet 

alles nog eens doorspitten 
gaan we tot de bodem of zand erover? 

 
 

Een web van onmacht en rusteloosheid 
onaangename schaduwen laten zich niet verdringen 

blijf  eensgezind en vastberaden in onze strijd 
ik blijf in ieder geval  mijn tijd uitzingen. 

 
 

Zullen boze zwanen straks de weg versperren 
Wanneer  hun broedplaats vernielt  wordt… 
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Van de voorzitter 
door Gerard Daamen 

 
Beste leden van “de Schoffel”, 
Inmiddels heeft de Algemene ledenvergadering (ALV) alweer plaatsgevonden, 
overigens een week eerder dan normaal, waarbij de bijzonder grote opkomst niet 
onvermeld mag blijven. Natuurlijk was deze opkomst gezien de agendapunten 
van te voren verwacht maar het geeft toch maar weer eens aan dat onze 
vereniging nog springlevend is. Wat er allemaal besproken en besloten is kunt u 
binnenkort (wellicht al eerder dan het verschijnen van deze kavelbode) lezen in 
de notulen van deze ALV welke u door de nieuwe secretaris zal worden 
toegezonden.  
 
Meestal is de ALV eigenlijk weer de aftrap voor een nieuw tuinseizoen al werkt 
het weer daar zeker nog  niet in mee. Het echte lenteweer laat dit jaar wel erg 
lang op zich wachten maar laten we hopen dat dit betekent dat ons een  prima 
zomer staat te wachten. Op het moment dat ik dit schrijf begint het  er ook wel 
een beetje op te lijken dat het weer langzaam aan beter wordt. 
Een van de punten die tijdens de ALV besproken is wil ik er nog even uitlichten 
t.w.:  De gemeenschappelijke waterlekkage. Deze lekkage is in het paasweekend 
definitief verholpen en een ieder  kan dan ook op zijn eigen kavel het water weer 
aansluiten.  Aangezien er bij de werkzaamheden ongetwijfeld grondwater in de 
leidingen terecht is gekomen wordt u dringend aanbevolen de leiding (en) flink 
door te laten stromen /spoelen alvorens  u het water voor consumptie gaat 
gebruiken. Het is zelfs nu nog aan te bevelen om het water eerst nog te koken.  
Door het bestuur is in ieder geval in gang gezet om het water te laten keuren 
door het laten nemen van een aantal drinkwatermonsters. Zodra hier meer over 
bekend zult u hierover worden geïnformeerd. 
 
Uiteraard leeft bij velen van ons natuurlijk de vraag hoe het nu verder gaat met 
de toekomst van onze “Schoffel” .  Zodra daar natuurlijk meer over bekend is bij 
het bestuur zal u daarover zo snel mogelijk worden ingelicht.  Op diverse 
manieren kan er natuurlijk informatie verschijnen over zaken die ons kunnen 
raken. Zoals bijvoorbeeld stukjes in de diverse streekbladen of mededelingen of 
opmerkingen van raadsleden of wethouders tijdens een informeel samenzijn en 
wat allemaal nog meer. Het bestuur probeert hier natuurlijk alert op te zijn maar 
hoort en ziet natuurlijk niet alles. Daarom om aan alle leden het verzoek om 
eventuele informatie die zij op wat voor manier dan ook te weten krijgen over het 
voortbestaan van ons in ieder geval willen doorgeven aan het besuur. 
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Rest mij om dit toch al weer veel te lange verhaal nu te beëindigen en u allen 
namens het bestuur een geweldig , 
zonnig en warm tuinseizoen te 
wensen waarbij ik als laatste nog 
even wil opmerken dat als iedereen 
zich een beetje aan de tuinregels 
houdt dit vanzelf goed komt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tijd voor een kopje koffie (met een tompoes graag) 
door Jolande Sluyter 
 
Terwijl ik mijn verhaaltje schrijf onder het genot van een kopje koffie met een 
tompoes, is het nog steeds koud en zijn we nog niet productief bezig geweest op 
de tuin.  
De nachten zijn nog steeds heel koud met temperaturen van ver onder nul. 
Vorig jaar waren we al druk bezig en volop aan het genieten van de tuin. 
Stonden de bomen en struiken en bollen al volop in bloei en waren de 
kaboutertjes ook al heel druk bezig. 
Volgens de weerman en weervrouwen, is het in 1964 de laatste keer geweest dat 
het zo koud is geweest. 
Nu hebben de bomen niet eens knoppen aan de bomen, al met al het voorjaar is 
laat en laat lang op zich wachten. 
Het is maar hopen dat we hierdoor een prachtige zomer gaan krijgen 
Misschien kan ik de volgende keer onder het mom van een kopje koffie en een 
tompoes, schrijven dat het weer prachtig is en dat wij de grote schoonmaak en 
het schilderwerk van het huisje achter de rug hebben. 
Ondanks alle berichten en straks de onderhandelingen met de gemeente, blijven 
wij ons huisje en de tuin goed onderhouden. 
Ik hoop dat allen leden er net zo over denken, dan stralen we toch iets uit naar de 
buitenwereld "een prachtig tuinen complex" 
Dit was het weer, tot de volgende keer 
  

http://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=bespreking&source=images&cd=&cad=rja&docid=I_6IpP7csH_k-M&tbnid=s5pgHJ3VwzCMYM:&ved=0CAUQjRw&url=http://jose-werkenaankwaliteit.blogspot.com/p/overlegvormen.html&ei=YhdxUciGJ-ec0AXNmoDACQ&bvm=bv.45373924,d.d2k&psig=AFQjCNEy_vXD68JmMM7RIQFZdcuYqr5bow&ust=1366452300272558
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Kruiswoordpuzzel 
 

1 
 

 2  3 4  5  6 7  8  9 

 
 

   10           

11 
 

  12      13  14    

 
 

 15    16  17  18     

 
 

19    20      21    

22 
 

 23  24  25    26    27 

28 
 

    29    30      

 
 

   31           

32 
 

  33        34   35 

 
Horizontaal 

1 walrus, 6 onrechtmatig verkregen, 10 zeer dom mens, 11 vrouwelijk dier, 13 
zeer heet, 15 zwart agaat, 16 watervogel, 18 soort scan v.h. menselijk lichaam, 19 
vragend vnw., 20 familie, 21 Algemeen Nederlands Persbureau, 23 troefkaart, 25 
zelfkant, 26 slaghout, 28 toegang, 30 chemische stof, 31 velletje, 32 politieagent, 
33 wat men uit. 

 
Verticaal 

1 uitermate, 2 sierlijkheid, 3 te eigener tijd, 4 omroep, 5 beetnemen, 6 houten 
schouderblok, 7 op alle plaatsen, 8 goedkope taxi, 9 niet vrijwillig, 12 
inhoudsmaat, 14 inbraak, 16 kippenhok, 17 bevel aan een hond, 22 kleine 
hoeveelheid, 24 Bijbelse figuur, 26 karperachtige vis, 27 sierraad, 29 gebogen 
priem, 30 afscheidsgroet 

 

Oplossing: 
1 
 

3 19 7 21 33 2 11 9 F 

22 
 

23 21 17 28  15 7 9 35 
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Schoffelperikelen 
door Hans den Ouden 

 
Het weer van de afgelopen maanden, met temperaturen rondom het vriespunt 
was niet echt geschikt om naar onze tuinen te gaan. Wel waren er heel veel leden 
aanwezig op onze Algemene Leden Vergadering (22 maart jl.). De toekomst van 
De Schoffel is ons al vele jaren  ‘n grote zorg. We hebben bij vele 
raadsvergaderingen, bij de Provincie en onlangs ook de Raad van State onze 
mening “De Schoffel moet blijven” verkondigd. Hoewel de uitspraak van de Raad 
van State nog niet helemaal is afgerond, moeten we helaas vaststellen dat het 
bestemmingsplan Sion – ’t Haanje (Rijswijk-Zuid) is goedgekeurd.  
Maar dat betekent volgens mij nog steeds niet dat de Schoffel op korte termijn en 
misschien ook wel niet op langere termijn moet verdwijnen. Tijdens de 
ledenvergadering werd de uitslag van de enquête bekendgemaakt. Er waren 114 
formulieren ingeleverd en de uitslag was dat we (zo lang mogelijk) willen blijven 
op het huidige complex. Ook ontstond er een discussie over onze verdere 
strategie. Of rustig afwachten of gaan praten met de gemeente waren uiteindelijk 
de twee opties. Na een goede discussie waarbij we allemaal ons zegje mochten 
doen (chapeau ! voorzitter) werd besloten om dan toch maar eens met de 
gemeente te gaan praten.  
Ik denk en hoop echter nog steeds dat het allemaal niet zo’n vaart zal lopen. TNO, 
het spoor, de crises (helaas), de financiële haalbaarheid etc. zou best nog wel 
eens in ons voordeel kunnen uitwerken. Ook zijn er in 2014 weer 
raadsverkiezingen, je weet maar nooit. 
Dat we als Schoffelaars nu eindelijk eens willen weten waar we aan toe zijn is heel 
begrijpelijk. Maar mijn gevoel zegt dat we deze duidelijkheid nog lang niet krijgen. 
Ook begrijp ik dat een aantal leden het liefst hun tuin willen verkopen, maar 
gegeven de omstandigheden nu zal dat haast onmogelijk zijn. 
Daarom zou ik tegen alle tuiniers die hebben aangegeven (zo lang mogelijk) te 
willen blijven op het huidige complex hierbij willen aanraden, ga weer lekker aan 
de gang op De Schoffel, geniet er, wat je ook doet. We hebben de tuin niet voor 
niets genomen. De lente is echt in aantocht. Ik heb boven het weiland van boer 
de Boer al weer kieviten zien scheren, de narcissen bloeien weer, de 
amandelboom staat weer bijna in bloei en wie weet krijgen we een mooie zomer.  
Mensen héél veel plezier op De Schoffel ! 
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